
Zwarte Pieten Discussie 
 
Nu is er een discussie bezig : De zwarte pieten discussie. Heel veel mensen vinden het 
racisme, maar veel mensen ook niet. Ik ga jullie nu vertellen wat er aan de hand is en 
mijn mening vertellen. 

Ik wil Zwarte Piet! 
Veel mensen willen de zwarte piet, want zij vinden dat het niet met racisme te maken heeft. 
De mensen zeggen dat de zwarte piet altijd al zwart was, terwijl er altijd zwarte én witte 
pieten waren. Vele mensen zeggen dat ze het oneerlijk vinden voor de kinderen dat het 
opeens verandert, omdat het altijd al zwarte piet was en dat het dat nu opeens verandert.  

#KickOutZwartePiet                
Zoals je aan de titel van dit kopje ziet heet het #kickoutzwartepiet omdat er een stichting is 
opgericht uit getinte mensen die tegen zwarte piet zijn. Zij proberen zwarte piet weg te 
krijgen in  
Nederland { en het buitenland} en er roetveegpieten  
van te maken. En daarvoor protesteren ze voor hun doel.  De meeste allochtonen (vooral 
getinte mensen)  vinden het niet kunnen dat de zwarte piet er nog is, omdat ze het oneerlijk 
vinden. De vraag die zij in hun hoofd hebben is: Waarom is hij helemaal zwart en heeft 
diegene niet gewoon roetvegen? Omdat als je door een schoorsteen, gaat ben je toch niet 
helemaal zwart?  

Mijn Mening 
Mijn mening over de zwarte pieten discussie is dat zwarte pieten gewoon weg moeten en 
roetveegpieten moeten worden. Ik vind dat als wij als inwoners van Nederland een mening 
hebben dat onze mening moet worden gerespecteerd. Vooral als heel veel mensen dezelfde 
mening hebben { dat alle zwarte pieten weg moeten} en vooral in zo'n land met veel 
allochtonen. Voor mij hoeft het dan niet in elke stad te veranderen, maar tenminste in de 
plekken waar er veel allochtonen wonen . 
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Dit is een link naar rapper die goed mijn mening uitlegt.  
https://www.youtube.com/watch?v=d_37hsVGwJ8 
 


